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Protokół  Nr XIX/2015 

z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu 16 grudnia 2015 roku 

w godz. od 1700 do 1900
 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych (ustawowo 15 radnych) -  lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

Burmistrz – Marek Rożek, 

Zastępca Burmistrza – Jolanta Chudzińska, 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska – Mirosław Twardowski, 

Dyrektor Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Borku Wlkp. – Marlena 

Kowalska, 

Dyrektor MGOK w Borku Wlkp. – Justyna Chojnacka, 

Dyrektor Przedszkola Samorządowego “Pod Dębem” w Karolewie – Renata 

Matelska, 

Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Borku Wlkp. – Władysław Hałas, 

Redaktor „Życie Gostynia” – Agata Fajczyk,  

Redaktor „Gostyń24” – Marta Stachowska, 

oraz sołtysi– lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.     

                                                                                 

Ad.1. Otwarcie obrad. 

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak, który 

powitał wszystkich radnych oraz gości. 

Następnie stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, 

przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad. 

W tym punkcie Przewodniczący Rady na wniosek Burmistrza wniósł  

o wprowadzenie następujących projektów uchwał: 

 w sprawie:  

1) wyrażenia zgody na wniesienie dopłaty do kapitału zakładowego Boreckiego 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 

z siedzibą w Karolewie, 

2) zmiany uchwały Nr XVI/88/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia  

4 listopada 2015 r. w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości, 

3) ustalenia wzorów formularzy informacji i deklaracji w sprawie podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są  uwagi. 
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Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady prosił  

o przegłosowanie wniosku. 

 

Za przyjęciem w/w projektu uchwały do porządku sesji głosowało 15 radnych, 

nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania.  

 

Po czym Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji po wprowadzonej 

zmianie: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej. 

4. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

7. Zapytania i interpelacje radnych. 

 

8. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 
a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp.  

na lata 2016 – 2023, 

b) uchwały budżetowej na rok 2016, 

c) planu pracy Rady Miejskiej na rok 2016, 

d) planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2016, 

e) zmian budżetu i w budżecie na rok 2015, 

f) wyrażenia zgody na wniesienie dopłaty do kapitału zakładowego Boreckiego 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością  

z siedzibą w Karolewie, 

g) zmiany uchwały Nr XVI/88/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia  

4 listopada 2015 r. w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości, 

h) ustalenia wzorów formularzy informacji i deklaracji w sprawie podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego. 

 

9. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych. 

10. Wolne głosy i wnioski.  

11.  Zakończenie. 

 

Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za przyjęciem porządku sesji głosowało 15 radnych, nikt nie wstrzymał się od 

głosowania i nikt nie był przeciwny.  

 

Po czym Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji porządku sesji. 
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Ad.3. Przyjęcie protokołu  XVII sesji Rady. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się  

z treścią protokołu, który był wyłożony w biurze Rady Miejskiej. Następnie 

zapytał czy radni zgłaszają uwagi do protokołu. 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie 

jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z XVII sesji Rady głosowało 15 radnych, nikt nie był 

przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu  XVIII sesji Rady. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się 

z treścią protokołu, który był wyłożony w biurze Rady Miejskiej. Następnie 

zapytał czy radni zgłaszają uwagi do protokołu. 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie 

jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z XVIII sesji Rady głosowało 15 radnych, nikt nie był 

przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

 

Sprawozdanie złożył radny Maciej Biskup, stanowi ono załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

 

Radny Tadeusz Ludwiczak zapytał, czy w budżecie Powiatu Gostyń na 2016 rok 

są zabezpieczone środki na drogi na terenie gminy Borek Wlkp. 

 

Radny Powiatu – Maciej Biskup wyjaśnił, że na przyszły rok są zabezpieczone 

środki na dokończenie drogi Strumiany i jej odkrzaczenie. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
 

Sprawozdanie z działalności złożył Burmistrz, stanowi ono załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zapytał czy radni zgłaszają uwagi do przedstawionego 

sprawozdania. 

Nikt z obecnych uwag nie zgłosił. 
 

Ad.7. Zapytania i interpelacje radnych.  

Nie wpłynęła żadna interpelacja. 
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Ad.8. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp.  

na lata 2015 – 2023. 
 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński odczytał opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Borek Wlkp., stanowiącą załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
W dalszej części przewodniczący poszczególnych Komisji Rady przedstawili 

opinię Komisji o projekcie WPF na lata 2016 –2023: 

a) Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak, 

przedstawiła opinię pozytywną. 

b) Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska przedstawiła opinię 

pozytywną. 

c) Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew 

Maturski przedstawił opinię pozytywną. 

 

d) Po czym Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – 

Tomasz Pawlak przedstawił pozytywną opinię. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła zadania ujęte w WPF. 

 

Następnie Kierownik ZAZ w Leonowie – Grzegorz Marszałek poinformował  

o wykonanej rozbudowie ZAZ oraz nowych zakupach, w związku  

z otrzymaniem dodatkowych środków z PFRON w wysokości 392 tys zł. Z tych 

środków oraz ze środków wypracowanych przez Zakład zakupiono sprzęt za 

kwotę ok. 500 tys. zł między innymi Volkwagen transportowy, samochód 

ciężarowo – osobowy OPEL MOVAN, pralki, suszarki, agregat prądotwórczy, 

altankę stolarza.   

 

Przewodniczący Rady zapytał kiedy będzie odbiór inwestycji w ZAZ. 

Kierownik Zakładu wyjaśnił, że odbiór jest w trakcie. 

 

Innych uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny,  

2 radnych wstrzymało się od głosowania. 

Uchwała Nr XIX/103/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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b) uchwały budżetowej na rok 2016. 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie przedstawił 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak. 

 

W dalszej części Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński odczytał 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, która 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie przewodniczący poszczególnych Komisji Rady Miejskiej 

przedstawili opinię dot. projektu budżetu na 2016 rok: 

1. Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak, 

przedstawiła opinię pozytywną. 

2. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska przedstawiła opinię 

pozytywną. 

3. Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew 

Maturski przedstawił opinię pozytywną. 

 

4. Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak przedstawił pozytywną opinię, stanowi ona załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady stwierdził, że 

Komisje Rady nie zgłosiły żadnych uwag do projektu budżetu na 2016 rok. 

Następnie otworzył dyskusję nad projektem budżetu na rok 2016. 

 

W tym punkcie Burmistrz zgłosił autopoprawkę do projektu budżetu na 2016 

rok, która dotyczyła wydatków na zakup i objęcie akcji, wniesienie wkładów do 

spółek prawa handlowego oraz na uzupełnienie funduszy statutowych banków 

państwowych i innych instytucji finansowych.  

 

Radny Romuald Gawroński zapytał jaki wpływ na budżet Gminy będzie 

miało zwiększenie kwoty wolnej od podatku. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że zwiększenie kwoty wolnej od podatku może dotyczyć 

dopiero roku 2017 i nie wiadomo jaki będzie miało skutek na budżet gmin. 

 

Radny Michał Dopierała stwierdził, że budżet na rok 2016 jest bardzo trudny 

jednak jest do zrealizowania. Dodał, że wpływy z podatku rolnego w 2016 roku 

będą o wiele niższe w stosunku do roku 2015, Gmina ma również kredyty do 

spłaty. Radny wnioskował o przyjęcie przedstawionego budżetu na rok 2016. 

 

Radna Magdalena Przybylak wnioskowała o całkowite dokończenie drogi 

powiatowej przebiegającej przez Strumiany. 
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Burmistrz poinformował, że nie uchyla się od finansowania i  modernizacji 

dróg powiatowych, jednak nie podoba mu się klucz według, którego odbywa się 

finansowanie tych inwestycji. Dodał, że w innych gminach powiat dokłada   

2/3  wartości zadania, natomiast naszej Gminie 1/2.  

 

Burmistrz zagwarantował, że do końca kadencji na pewno droga przez 

Strumiany zostanie dokończona. Poinformował także, że jeżeli tylko znajdą się 

środki, to zostaną przeznaczone na budowę chodnika w Głogininie. 

 

Radny Tomasz Szczepaniak stwierdził, że należy do tych radnych 

niezdecydowanych i w imieniu mieszkańców ul. Dworcowej  i ul. Sportowej 

wnioskował o modernizację tych ulic. Proponował jeszcze raz „usiąść do 

rozmów” z Wicestarostą Gostynia w temacie dróg powiatowych. 

 

Burmistrz poinformował, że ul. Sportowa jest już od wielu lat 

niemodernizowana i do końca kadencji tej Rady Miejskiej również ta inwestycja 

będzie zrealizowana. Ponadto Burmistrz wyjaśnił, że do jego zadań 

priorytetowych należy budowa chodnika na Osiedlu 600 lecia oraz modernizacja 

drogi i regulacja studzienek na Osiedlu Północ. W temacie modernizacji dróg 

powiatowych,  Burmistrz wyjaśnił, że skłania się do współpracy z Powiatem 

celem realizacji tych zadań, ale na uczciwych zasadach. 

  

Następnie radny Tomasz Szczepaniak wnioskował o ujęcie w budżecie na 

2017 rok budowy drogi przy PKP - drogi odciążającej ul. Konopnicką. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że przed tą Radą Miejską są jeszcze trzy 

lata do końca kadencji i myśli, że wszystkie te zadania zostaną zrealizowane.  

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie autopoprawki 

zgłoszonej przez Burmistrza. 

Za wprowadzeniem autopoprawki głosowało 15 radnych, nikt nie był 

przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Po czym Przewodniczący Rady zachęcał jeszcze radnych do dyskusji  

w temacie projektu budżetu na rok 2016. 

 

Mimo zachęceń Przewodniczącego Rady do dyskusji nikt więcej głosu nie 

zabrał. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

projektu w sprawie uchwały budżetowej Gminy Borek Wlkp. na rok 2016. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciwny,  

3 radnych wstrzymało się od głosowania. 

Uchwała Nr XIX/104/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

W tym punkcie Burmistrz podziękował za przyjęcie WPF na lata 2016- 2023 

oraz budżetu na rok 2016. 
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c) planu pracy Rady Miejskiej Borku Wlkp. na rok 2016. 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący 

Rady – Tomasz Szczepaniak.  

 

Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XIX/105/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

d) planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2016. 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący 

Rady –Romuald Gawroński.  

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny,  

nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XIX/106/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

e) zmian budżetu i w budżecie na rok 2015. 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie wraz z uzasadnieniem przedstawił  

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

 

Po czym Przewodniczący Rady otwarł dyskusję w tym temacie. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny,  

nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XIX/107/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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f) wyrażenia zgody na wniesienie dopłaty do kapitału zakładowego 

Boreckiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Karolewie. 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie wraz z uzasadnieniem przedstawił  

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński. 

 

Następnie Burmistrz przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny,  

nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XIX/108/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

g) zmiany uchwały Nr XVI/88/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia  

4 listopada 2015 r. w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości. 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie wraz z uzasadnieniem przedstawił  

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak. 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Burmistrz. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny,  

nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XIX/109/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

h) ustalenia wzorów formularzy informacji i deklaracji w sprawie podatku 

od nieruchomości, rolnego i leśnego. 
 

Projekt uchwały w powyższej sprawie wraz z uzasadnieniem przedstawił  

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński. 

 

Po czym Burmistrz przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny,  

nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XIX/110/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych. 
Nie zgłoszono żadnych zapytań 

 

Ad. 10. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radna Róża Jędrosz wnioskowała do radnych powiatowych o modernizację 

drogi powiatowej Jeżewo – Jawory oraz Wycisłowo – Koszkowo. 

 

Radny Powiatu – Maciej Biskup wyjaśnił, że droga do Jeżewo  była zgłaszana 

na posiedzeniu Komisji Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady zgłosił także wniosek o modernizację drogi Dąbrówka – 

Koszkowo. 

 

Ad. 11. Zakończenie. 

 

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady Andrzej Kubiak złożył wszystkim obecnym 

najserdeczniejsze życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia oraz Nowego 

2016 Roku, po czym zakończył XIX sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp.  

 

 

     Protokołowała                                  Przewodniczący Rady 

 

        Wiesława Wójcik         Andrzej Kubiak 


